
Protokół Nr III/24 

z III sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 27 czerwca 2024 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 15.30 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 19 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech     

2. Dutkiewicz Andrzej     

3. Goldman Łukasz         

4. Jaśkiewicz Agnieszka      

5. Kędzierska Magdalena      

6. Kmiecik Dariusz      

7. Kosińska-Graf Renata     

8. Krata Jacek       

9. Kurzawa Jarosław     

10. Lewandowski Marek     

11. Marszałek Ewa      

12. Mazurkiewicz Dawid      

13. Pacelt Piotr       

14. Pohl Tomasz         

15. Rybka Marcin       

16. Siemienkowicz Tomasz   

17. Synowiec Adam        

18. Wlazło Kacper       

19. Ziółkowska Jadwiga   

 

Nieobecne na sesji radne:    

1) Jarosławska Joanna; 

2) Radwańska Zenobia. 

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek komunalnych, przedstawiciele lokalnych 

środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl otworzył sesję Rady Miasta Zduńska Wola.  

Stwierdził, że na sali jest obecnych 18 radnych, wobec tego podjęte na sesji uchwały będą 

prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki 

przy równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie  

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych”. 
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Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali w informatorze 

eSesji nowy projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi (druk nr 51/24 z dnia 26.06.2024 r.).”.  

 

 W dyskusji nad porządkiem obrad głos zabrał radny Dawid Mazurkiewicz, który zgłosił dwa 

wnioski dotyczące zmiany porządku obrad: 

1) w sprawie pkt 8 na 8 i 8A przeniesienie punktu związanego z in vitro na 8A; 

2) zdjęcia z porządku obrad pkt 15. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz uzasadnił złożone wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 21a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi (druk nr 51/24 z dnia 26.06.2024 r.).”.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 21a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi (druk nr 51/24 z 

dnia 26.06.2024 r.).”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

  Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

radnego Dawida Mazurkiewicza w sprawie pkt 8 na 8 i 8A przeniesienie punktu związanego  

z in vitro na 8A. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

pkt 8 na 8 i 8A przeniesienie punktu związanego z in vitro na 8A (radnego Dawida Mazurkiewicza).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka, Adam Synowiec 

PRZECIW (11) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, 

Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kmiecik 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Wniosek nie przeszedł. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

radnego Dawida Mazurkiewicza w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 15. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad pkt 15 (radnego Dawida Mazurkiewicza).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka, Adam Synowiec 

PRZECIW (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Wniosek nie przeszedł. 

 

 Porządek obrad został ustalony.  
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Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Raport o stanie gminy Miasto Zduńska Wola w roku 2023: 

a) rozpatrzenie raportu o stanie gminy Miasto Zduńska Wola w roku 2023  

i przeprowadzenie nad nim debaty, 

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta wotum zaufania  

za rok 2023 (druk nr 33/24 z dnia 13.06.2024 r.). 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za 2023 r. i podjęcie uchwały 

absolutoryjnej z tego tytułu: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za 2023 r., 

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta Zduńska Wola za rok 2023 (druk nr 40/24 z dnia 17.06.2024 r.), 

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego Miasta Zduńska Wola za 2023 r., 

d) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Zduńska Wola za rok 2023 (druk nr 41/24 z dnia 17.06.2024 r.), 

e) informacja o stanie mienia, 

f) stanowisko Komisji Rewizyjnej, 

g) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za 

rok 2023 (druk nr 42/24 z dnia 17.06.2024 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk 

nr 43/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk 

nr 44/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk 

nr 45/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 46/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na zadanie 

inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej na budynkach oświatowych w Zduńskiej 

Woli” (druk nr 38/24 z dnia 14.06.2024 r.).  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia gminie Miasto Sieradz 

zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Koncepcja rozwoju 

rowerowych i pieszych szlaków turystycznych wraz z infrastrukturą towarzyszącą na obszarze 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz – Zduńska Wola – Łask” (druk nr 36/24 z dnia 

13.06.2024 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 

użytkowników wieczystych (druk nr 34/24 z dnia 13.06.2024 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowalnych, z jakich mogą być wykonane 

(druk nr 39/24 z dnia 14.06.2024 r.).  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta 

Zduńska Wola (druk nr 30/24 z dnia 11.06.2024 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola 

2028+” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko (druk nr 37/24 z dnia 14.06.2024 r.). 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli (druk 

nr 32/24 z dnia 12.06.2024 r.). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych (druk nr 47/24 z dnia 18.06.2024 r.). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Zduńska Wola oraz nadania jej Statutu (druk nr 49/24 z dnia 19.06.2024 r.). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek oświatowych Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 50/24 z dnia 19.06.2024 r.). 

21a.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi (druk nr 51/24 z dnia 26.06.2024 r.). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli (druk nr 31/24 z dnia 

12.06.2024 r.). 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Kapituły ds. opiniowania wniosków  

o przyznanie Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli” (druk nr 35/24 z dnia  

13.06.2024 r.). 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegata na Zebranie Delegatów Członków 

Związku Gmin Związanych z Życiem Św. Maksymiliana Marii Kolbe (druk nr 48/24 z dnia 

18.06.2024 r.). 

25. Informacja z realizacji art. 36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za rok 

2023. 

26. Informacja z realizacji w 2023 roku Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta 

Zduńska Wola na lata 2021-2030. 

27. Raport z wykonania za 2023 rok „Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2023” i efektów jego realizacji. 

28. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

29. Sprawy różne. 

30. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

31. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół II sesji Rady Miasta 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu eSesja  

i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl 

zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z II sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 
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Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Synowiec 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska  

 

Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 

 

1) radna Magdalena Kędzierska; 

2) radna Renata Kosińska-Graf; 

3) radny Jacek Krata.  

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Przewodniczącą Komisji Uchwał została radna Renata Kosińska-Graf. 

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

Pan Jarosław Stańczyk  w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie zasad i warunków sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych 

i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń…. 

 

Pani Maria Szyndlauer  w sprawie: ogrzewania lokali oraz podgrzanie 

ciepłej wody. W sprawie wysokich cen. 
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 Głos w sprawie złożonych wniosków zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

  

 Głos w punkcie zabrał radny Dawid Mazurkiewicz w sprawie formalnej, tj. składania pism 

w Urzędzie Miasta.  

 

 Głos w sprawie zabrał radca prawny Bartosz Marchel. 

  

Punkt 6 

Raport o stanie gminy Miasto Zduńska Wola w roku 2023: 

a) rozpatrzenie raportu o stanie gminy Miasto Zduńska Wola w roku 2023  

i przeprowadzenie nad nim debaty, 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poprosiła 

o wyrażenie zgody na czytanie podczas sesji Rady opinii Komisji, z uwagi na zasiadanie Pani Renaty 

Kosińskiej-Graf w Komisji Uchwał.  

 

Radni nie wnieśli uwag do prośby Zastępcy Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw 

Społecznych Ewa Marszałek. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła raport nie wnosząc uwag. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja przyjęła raport nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że nie otrzymał żadnego 

zgłoszenia Mieszkańców do debaty nad raportem.   

 

W dyskusji udział wzięli: radny Marcin Rybka, radny Adam Synowiec, radna Magdalena 

Kędzierska, radny Piotr Pacelt, radny Kacper Wlazło, radny Andrzej Dutkiewicz, radny Dawid 

Mazurkiewicz, radny Tomasz Siemienkowicz, radny Wojciech Bladowski, radny Jacek Krata, radny 

Łukasz Goldman, radna Agnieszka Jaśkiewicz. 

 

   Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk, Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli Michał 

Płatek, Dyrektor Biura Edukacji, Sportu i Spraw Społecznych Katarzyna Chwiałkowska, Dyrektor 

Biura Zarządzania Energią i Ochrony Środowiska Alina Kubiak. 

 

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta wotum 

zaufania za rok 2023 (druk nr 33/24 z dnia 13.06.2024 r.). 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta wotum zaufania  

za rok 2023 (druk nr 33/24 z dnia 13.06.2024 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (7) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

     Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/30/24 w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta wotum 

zaufania za rok 2023. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 20 minut przerwy w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum. 

 

Punkt 7 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za 2023 r. i podjęcie uchwały 

absolutoryjnej z tego tytułu: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za 2023 r., 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi o sprawozdaniu Prezydenta Miasta z wykonania budżetu za 2023 rok. Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Łodzi zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

z wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż uchwałę nr V/73/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9 maja 2024 r. w sprawie opinii  

o sprawozdaniu Prezydenta Miasta Zduńska Wola z wykonania budżetu za 2023 rok radni otrzymali 

wraz z materiałami sesyjnymi. 

    

  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi stanowi załącznik do protokołu.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przypomniał, że wraz z materiałami sesyjnymi 

radni otrzymali sprostowanie do sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola  

za 2023 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie wraz ze sprostowaniem nie wnosząc uwag. 
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 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie wraz ze sprostowaniem nie wnosząc uwag. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że Rada Miasta rozpatrzyła 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za 2023 r. wraz ze sprostowaniem.  

 

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta Zduńska Wola za rok 2023 (druk nr 40/24 z dnia 17.06.2024 r.), 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  W dyskusji udział wziął radny Marcin Rybka.  

 

  Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta Konrad 

Pokora. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Zduńska Wola za rok 2023 (druk nr 40/24 z dnia 17.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska  

PRZECIW (1) 

Jacek Krata 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (3)  

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/31/24 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za rok 2023. 
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c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego Miasta Zduńska Wola za 2023 r., 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja przyjęła sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że Rada Miasta rozpatrzyła 

sprawozdanie finansowe Miasta Zduńska Wola za 2023 r.  

 

d) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Zduńska Wola za rok 2023 (druk nr 41/24 z dnia 17.06.2024 r.), 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Zduńska 

Wola za rok 2023 (druk nr 41/24 z dnia 17.06.2024 r.) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Marcin Rybka, Adam 

Synowiec 

NIEOBECNI (3)  

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 
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  Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/32/24 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Zduńska Wola za rok 2023. 

 

 

e) informacja o stanie mienia, 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację o stanie mienia nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja przyjęła informację o stanie mienia nie wnosząc uwag. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że Rada Miasta przyjęła 

informację o stanie mienia nie wnosząc uwag. 

 

f) stanowisko Komisji Rewizyjnej, 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Piotra Pacelta o przedstawienie stanowiska Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt przedstawił przebieg prac Komisji 

Rewizyjnej oraz stanowisko Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl odczytał opinię Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Zduńska Wola o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Zduńska Wola za 2023 rok (Uchwała 

nr V/140/2024 z dnia 19.06.2024 r.). Regionalna Izba Obrachunkowa w Łodzi nie zgłosiła zastrzeżeń 

do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Zduńska Wola o udzielenie absolutorium Prezydentowi 

Miasta Zduńska Wola za 2023 rok. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż uchwałę nr V/140/2024 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 19 czerwca 2024 r.,   

w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Zduńska Wola o udzielenie absolutorium 

Prezydentowi Miasta Zduńska Wola za 2023 rok radni otrzymali za pośrednictwem programu eSesja. 

 

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 

za rok 2023 (druk nr 42/24 z dnia 17.06.2024 r.). 

 

  Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej radny Piotr Pacelt przedstawił 

stanowisko Klubu w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta, Zastępca 

Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość radny Wojciech Bladowski 

poinformował, że Klub będzie głosował przeciwko udzieleniu absolutorium Prezydentowi Miasta.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 
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przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za rok 2023 

(druk nr 42/24 z dnia 17.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska  

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Marcin Rybka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Synowiec 

NIEOBECNI (3)  

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/33/24 w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi 

Miasta za rok 2023. 

 

   Prezydent Miasta Konrad Pokora zabrał głos i podziękował za udzielenie absolutorium oraz 

podziękował współpracownikom, w szczególności Zastępcy Prezydenta Miasta, Skarbnik Miasta, 

Sekretarz Miasta oraz pracownikom Urzędu Miasta.  

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 43/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

W dyskusji udział wziął radny Łukasz Goldman, który poprosił aby na przyszłość kwestie 

związane z in vitro zamieszczane zostały w odrębnej uchwale, jest to bowiem kwestia moralna  

i etyczna, a połączenie jej w jednej uchwale z inwestycjami, które radni Klubu Prawo  

i Sprawiedliwość chcieliby poprzeć jest problematyczne, radny poinformował, że w przypadku 

dzisiejszej uchwały wstrzyma się od głosu.  

   

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 43/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (1) 

Wojciech Bladowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/34/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 44/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto. 

   

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 44/24 z dnia 17.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 
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Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/35/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 45/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek   

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

W dyskusji udział wzięli: radny Andrzej Dutkiewicz, radny Jacek Krata. 

   

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 45/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/36/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 46/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 
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i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 46/24 z dnia 17.06.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/37/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na zadanie 

inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej na budynkach oświatowych w Zduńskiej 

Woli” (druk nr 38/24 z dnia 14.06.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

Głos w punkcie zabrał radca prawny Bartosz Marchel, który zgłosił poprawkę - w podstawie 
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prawnej należy dopisać przy ustawie o finansach publicznych „oraz z 2024 r. poz. 858”. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał wraz ze zmianą przedstawioną przez 

radcę prawnego, przystąpiła do głosowania. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na zadanie 

inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej na budynkach oświatowych w Zduńskiej Woli” 

(druk nr 38/24 z dnia 14.06.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/38/24 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa instalacji fotowoltaicznej na budynkach oświatowych  

w Zduńskiej Woli”. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Prezydenta 

Miasta Zduńska Wola porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia gminie Miasto 

Sieradz zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Koncepcja 

rozwoju rowerowych i pieszych szlaków turystycznych wraz z infrastrukturą towarzyszącą  

na obszarze Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz – Zduńska Wola – Łask” (druk  

nr 36/24 z dnia 13.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia gminie Miasto Sieradz zadania 

publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Koncepcja rozwoju rowerowych  

i pieszych szlaków turystycznych wraz z infrastrukturą towarzyszącą na obszarze Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Sieradz – Zduńska Wola – Łask” (druk nr 36/24 z dnia 13.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/39/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Prezydenta Miasta Zduńska Wola porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia gminie 

Miasto Sieradz zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentu pn. „Koncepcja 

rozwoju rowerowych i pieszych szlaków turystycznych wraz z infrastrukturą towarzyszącą  

na obszarze Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Sieradz – Zduńska Wola – Łask”. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

na rzecz użytkowników wieczystych (druk nr 34/24 z dnia 13.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że pełna wersja  

(bez anonimizacji) tego projektu uchwały została radnym przekazana w Informatorze eSesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 

użytkowników wieczystych (druk nr 34/24 z dnia 13.06.2024 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/40/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości na rzecz użytkowników wieczystych.  

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowalnych, z jakich mogą być 

wykonane (druk nr 39/24 z dnia 14.06.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem 

Informatora w programie eSesja radni otrzymali materiał dotyczący zasad i warunków jakie 

wprowadza uchwała krajobrazowa. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

W dyskusji udział wzięli:  radny Marcin Rybka, radny Piotr Pacelt, radny Andrzej Dutkiewicz, 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl, radny Adam Synowiec, radny Wojciech Bladowski.  

 

Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  

 

 W trakcie dyskusji radny Marcin Rybka złożył wniosek o treści „zmiany projektu uchwały 

Rady Miasta w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz 

rodzajów materiałów budowalnych, z jakich mogą być wykonane (druk nr 39/24) polegającej  

na usunięciu pkt 3 w ust. 2 par 5”. 

 

 W trakcie dyskusji Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zaznaczył, że radni głosując 

za tą uchwałą, głosują również za przyjęciem bądź odrzuceniem uwag, które były zgłoszone  

w procesie konsultacyjnym, które są załącznikiem do niniejszej uchwały.  

 

Głos w punkcie, za zgodą Rady Miasta, zabrał występujący w pkt 5 Wnioski obywatelskie 
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Pan Jarosław Stańczyk. 

 

 W trakcie dyskusji głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo  

i Sprawiedliwość Wojciech Bladowski, który w imieniu Klubu złożył wniosek o treści „wniosek 

formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 15”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu nr 15 (wniosek formalny Klubu Radnych PiS) zgłoszony przez 

radnego Wojciecha Bladowskiego. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Marcin Rybka, Adam 

Synowiec 

PRZECIW (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Dawid Mazurkiewicz, Zenobia Radwańska 

 

 Wniosek nie przeszedł. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina 

Rybki. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 

jakościowych oraz rodzajów materiałów budowalnych, z jakich mogą być wykonane (druk nr 39/24) 

polegającej na usunięciu pkt 3 w ust. 2 par 5.  
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Marek Lewandowski, 

Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka, Adam Synowiec 

PRZECIW (11) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, 

Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

 Wniosek nie przeszedł. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, 

tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 

jakościowych oraz rodzajów materiałów budowalnych, z jakich mogą być wykonane (druk nr 39/24 

z dnia 14.06.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (7) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/41/24 w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowalnych, z jakich mogą być wykonane.  

 

 Głos zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który podziękował za spokojną  

i merytoryczną dyskusję nad projektem uchwały, podziękował radnym, którzy poparli uchwałę.  

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk podziękował i podkreślił ogrom pracy wykonany przez 

Biuro Gospodarki Przestrzennej z Dyrektorem Piotrem Ignaczewskim, Biuro przygotowało również 

bardzo czytelny przewodnik, ułatwiający mieszkańcom zapoznanie się z zasadami wprowadzonymi 

uchwałą. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk podkreślił, że nie był to łatwy projekt 

uchwały, poprzedziły go wieloletnie przygotowania i w ostatnich miesiącach wielogodzinna praca.   

  

 Radny Piotr Pacelt zaapelował do Biura Gospodarki Przestrzennej oraz do Biura Promocji  

z prośbą o dotarcie z zapisami uchwały do mieszkańców aby odpowiednio wcześnie mieli czas na 

zapoznanie się z nią.   

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

miasta Zduńska Wola (druk nr 30/24 z dnia 11.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto. 
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta 

Zduńska Wola (druk nr 30/24 z dnia 11.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/42/24 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola 

2028+” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko (druk nr 37/24 z dnia 14.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola 2028+” 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko (druk nr 37/24 z dnia 14.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata,  
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Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka, 

Adam Synowiec 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/43/24 w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta 

Zduńska Wola 2028+” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

 

Punkt 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli  

(druk nr 32/24 z dnia 12.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli (druk nr 32/24 z dnia 

12.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek 

Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska, Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/44/24 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli. 
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  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 15 minut przerwy w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum. 

 

Punkt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych (druk nr 47/24 z dnia 18.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek   

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych (druk nr 47/24 z dnia 18.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/45/24 w sprawie sieci publicznych przedszkoli  

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

 

Punkt 20 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Zduńska Wola oraz nadania jej Statutu (druk nr 49/24 z dnia 19.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek   
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poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Andrzej Dutkiewicz, radny Dawid 

Mazurkiewicz. 

   

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Sekretarz Miasta Izabela 

Dobrowolska. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Zduńska Wola oraz nadania jej Statutu (druk nr 49/24 z dnia 19.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/46/24 zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Miasta Zduńska Wola oraz nadania jej Statutu. 

 

Punkt 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek oświatowych Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 50/24 z dnia 19.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/47/24 w sprawie wspólnej obsługi jednostek oświatowych 

Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 21a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi (druk nr 51/24 z dnia 26.06.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że pismo z dnia 10 czerwca  

2024 r. – skargę Elektrociepłowni Zduńska Wola sp. z o.o. na uchwałę nr LXXXI/1139/24 Rady 

Miasta Zduńska Wola z dnia 21 marca 2024 r. w sprawie uchwalenia zasad lokalizacji składowisk 

odpadów oraz spalarni odpadów na terenie gminy miejskiej Zduńska Wola radni otrzymali  

za pośrednictwem programu eSesja w dniu 19 czerwca 2024 r.  

 

Radny Piotr Pacelt, w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, zaproponował aby  

w § 3 oprócz wskazanego upoważnienia dla radcy prawnego Bartosza Marchela, wskazać  również 

przedstawiciela wnioskodawcy w sprawie uchwały dot. spalarni, tj. przedstawiciela Klubu Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości. Jako uzasadnienie zgłoszonego wniosku radny Piotr Pacelt podał 

następujące argumenty - aby postępowanie przed WSA było transparentne, żeby wnioskodawca  

co do uchwały, wprowadzanej jako dodatkowy punkt porządku obrad, którą Rada Miasta przyjęła  

w niezmienionej treści, miał pewność, co do reprezentowania i tego, że sprawa nie zostanie 

zlekceważona w postępowaniu administracyjnym.  

 

Radny Piotr Pacelt złożył ww. wniosek w formie pisemnej w brzmieniu „wprowadzenia  

w § 3 uchwały o przekazaniu skargi do WSA w Łodzi wskazać również przedstawiciela klubu PiS 

dowolnie wskazanego przez klub. W imieniu klubu KO”. 

 

Radny Łukasz Goldman poinformował, że to on w imieniu Klubu składał projekt uchwały, 

poparty wtedy przez wszystkich radnych i ze strony Koalicji i ze strony Prawa i Sprawiedliwości. 

Radny przekazał, że chciałby dopytać, bo sprawa jest świeża, wczoraj  pojawił się ten druk, a radny 

nie miał czasu zagłębić się w przepisy prawa czy to jest jedyna ścieżka złożenia skargi przez 

Elektrociepłownię, za pośrednictwem Rady czy przepisy kpa dopuszczają możliwość składania 

skargi bezpośrednio do WSA. Radny wskazał, że idea tej uchwały była intencjonalna, nie była  

to uchwała o charakterze normatywnym, wiążącym dla Elektrociepłowni, stanowiła wytyczną dla 

planowania przestrzennego dla tego obszaru.  

 

Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że skargę składa się do WSA  

ale za pośrednictwem organu, który wydał zaskarżany akt, wskazał że w odpowiedzi na tą skargę 

podnoszone są właśnie te argumenty, które podał radny Łukasz Goldman (Pani mec. Witczak jest 

autorem odpowiedzi na skargę), że jest to uchwała o charakterze intencyjnym, mająca na celu 
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ukierunkować przyszłe, ewentualne akty prawne, jednak sama nie rodzi skutków prawnych. Radca 

prawny Bartosz Marchel wskazał, że w ocenie zespołu radców, Elektrociepłownia nie ma podstawy 

prawnej aby wnosić skargę ponieważ żaden z jej interesów nie został naruszony. Procedura jest taka, 

że skarga jest zaadresowana na Radę Miasta mimo, że jest skierowana do WSA i istnieje obowiązek 

przekazania całości dokumentów związanych z tą sprawą wraz z odpowiedzią w terminie 30 dni. 

 

Radny Łukasz Goldman zapytał, czysto hipotetycznie, jeżeli w gestii Rady jest przekazanie 

skargi do WSA to przecież Rada może nie zdecydować się na przekazanie tej skargi, co wtedy, jakie 

są konsekwencje.    

 

Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że nie ma takiej możliwość, jest to obowiązek 

Rady wynikający z przepisów prawa, jeżeli Rada tego nie zrobi, na Radę mogą zostać nałożone 

konsekwencje formalno-prawne, tj. grzywna.   

 

Radny Marcin Rybka zapytał czy skargę mógłby przekazać organ wykonawczy.  

 

Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że tak będzie, natomiast Rada musi podjąć 

taką uchwałę, upoważnić Prezydenta do przekazania, dlatego że nie było to działanie Prezydenta 

tylko Rady i ono było zaskarżone, i to Rada jest dysponentem tego aktu prawnego, który jest 

przedmiotem skargi.   

 

Radny Marcin Rybka zapytał czy organ wykonawczy wykonał tą uchwałę.  

 

Radny Marcin Rybka zapytał, czy gdyby Rada nie podjęła dzisiaj tej uchwały to czy organ 

wykonawczy mógłby przekazać skargę.  

 

Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że nie.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz przekazał, że pierwszy raz spotyka się z taką sytuację, że radni 

są zmuszeni, żeby za czymś głosować bo taki jest przepis prawa. Radny przekazał, że nie rozumie 

tego sformułowania prawnego, radni mogą ale nie muszą podjąć decyzji, mogą głosować za, przeciw 

lub wstrzymać się i to jest ich wola. 

 

Radca prawny Bartosz Marchel przekazał, że poprawił się, ponieważ zapędził się  

w 1 zdaniu, radni mogą głosować oczywiście za, przeciw, wstrzymać się, natomiast zaznaczył jakie 

konsekwencje wynikają z nieprzekazania skargi do WSA, może być wtedy nałożona kara 

administracyjna.  

 

Radny Piotr Pacelt przekazał, że chciałby być dobrze zrozumiany, sprawa jest drażliwa, 

istotna dla dużej liczby zduńskowolan, dlatego jego zdaniem ważna jest pełna transparentność, jeżeli 

WSA będzie rozpatrywał tą sprawę, to radny chciałby, aby Klub PiS jako wnioskodawca, miał pełen 

obraz czynności, które mają miejsce przed WSA argumentów, które są tam przytaczane i skutków 

prawnych jakie decyzja WSA przyniesie.  

 

Radny Marcin Rybka przekazał, że z przykrością musi stwierdzić, słuchając radnego Piotra 

Pacelta, że każda jego wypowiedź nacechowana jest politycznie i uprawia on politykę. Radny Marcin 

Rybka poinformował, że nie słyszał ani jednego głosu w dyskusji faktycznie szukającego 

rozwiązania. Również tak radny odbiera ten głos, że radnemu Paceltowi wcale nie przyświeca 

intencja pełnej transparentności, tylko na pewno są inne intencje o zabarwieniu politycznym, dlatego 

radny Pacelt próbuje takie wnioski składać, a rzecz jest poważna, skomplikowana, jest pełnomocnik, 

którego Rada ma upoważnić i ciężko wskazać wśród 21 radnych osobę, która profesjonalnemu radcy 

prawnemu mogłaby pomóc w WSA w Łodzi.  
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Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał, że myśli, jeżeli dobrze odczytuje intencje 

radnego Piotra Pacelta, że tutaj nie chodzi o politykę. Pan Piotr Pacelt mówił o Prawie  

i Sprawiedliwości jako wnioskodawcy. Przypomniał, że uchwała została przyjęta jednogłośnie bez 

żadnej dyskusji, natomiast Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość jest wnioskodawcą. Prezydent 

przekazał, że wyobraża sobie hipotetyczną sytuację, że w przypadku przegranej przed WSA  

to ten Klub będzie mieć uwagi, że radca prawny nie dołożył należytej staranności żeby  

z uporem odpowiednim walczyć o tę uchwałę. Stąd pomysł radnego Piotra Pacelta, nie chodzi  

o wsparcie merytoryczne, być może będzie potrzeba podać uzasadnienie, chodzi o obecność kogoś  

z wnioskodawców na sali rozpraw. Czy osoba zgłaszająca czyli radny Łukasz Goldman, czy 

Przewodniczący Klubu, aby był razem z mecenasem na sali.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że ma wrażenie, że Pan radny 

wstydzi się tej uchwały, o którą wnioskował Klub Prawa i Sprawiedliwości. Uchwałę przygotował 

Klub Prawa i Sprawiedliwości. Zastępca Prezydenta Miasta przekazał, że rozumie, że jak uchwała 

była przygotowana to była w odpowiedni sposób skonsultowana i powinna obronić się w obrocie 

prawnym. W związku z tym nie widzi tu żadnych wątpliwości żeby przedstawiciel Klubu, który  

tą uchwałę argumentował i przedstawiał, te argumenty przedstawił w WSA, broniąc niejako projektu, 

który sam wprowadził, to że został podjęty jednogłośnie to taka sytuacja miała faktycznie miejsce, 

ale wnioskodawcą był Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości. Rzeczą naturalną jest aby 

przedstawiciel tego Klubu mógł treść tej uchwały i intencje obronić przed organami sądu.  

 

Radny Piotr Pacelt poinformował, że nie wie czy ktoś z zebranych był na wokandzie WSA  

w Łodzi, on był wykonując obowiązki służbowe, to naprawdę nie jest nic takiego. Tak jak Pan 

Prezydent powiedział, pełnomocnik w postaci radcy prawnego zazwyczaj jest osobą, która udziela 

informacji i odnosi się do kwestii prawnych, które są poruszane na rozprawie administracyjnej. Radny 

Piotr Pacelt przekazał, że ocena wykonywania przez niego mandatu radnego przez radnego Marcina 

Rybkę jest dla niego obojętna.  

  

 Radny Marcin Rybka przekazał, że pomimo tej obojętności będzie wyrażał swoją opinie przy 

każdej zauważonej tego typu wypowiedzi. Odnosząc się do wypowiedzi Zastępcy Prezydenta Miasta 

Pawła Szewczyka chodzi o to, aby profesjonalnie, merytorycznie, konkretnie to załatwić, nie „bić 

piany”, radny przeprosił za określenie i poprosił, żeby Zastępca Prezydenta tego nie robił, jest 

fachowiec, Rada stoi przed decyzją czy go upoważnić czy nie. Radny Marcin Rybka zwrócił się  

do Prezydentów z propozycją, aby jeżeli wątpią, bo on nie wątpi, w kompetencje radcy prawnego,  

to można wzmocnić zespołu radców prawnych, niech jedzie dwóch, trzech przedstawicieli obsługi 

prawnej i prowadzą tę sprawę. Radny zaproponował również, aby jeżeli Pan radny Pacelt czuje się 

na siłach i jest najbardziej obeznany ze wszystkich radnych z wokandą WSA, to zostanie poparty. 

Pan radny Pacelt był radnym poprzedniej kadencji i głosował za tą uchwałą, więc pełna 

transparentność będzie zachowana.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zwrócił się do radnego Marcina Rybki,  

że w żadnym wypadku nie chce „bić piany”, tylko wątpi w szczerość intencji radnego, niestety  

te wątpliwości ma uzasadnione po przebyciu poprzedniej kadencji i wielu tego typu stwierdzeń 

kierowanych z Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk przekazał, że wierzy, że intencje są szczere, natomiast ma co do tego wątpliwości, czy tak 

faktycznie jest, chociaż chciałby wierzyć, że były szczere. Może faktycznie kiedyś zmieni zdanie.  

 

 Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że dany samorząd przed różnymi 

rozstrzygnięciami, przed różnymi organami w postępowaniach reprezentuje wójt, burmistrz, 

prezydent. Natomiast teraz na Radzie ciąży decyzja, żeby to Rada podjęła decyzję, że przekazujemy 

to uchwałą?  
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 Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że w tej konkretnej sprawie jest dość 

specyficzna sytuacja dlatego, że Pan Prezydent jest organem, który wydał w pierwszej instancji 

decyzje administracyjne dotyczące właśnie tejże spalarni, które są teraz przedmiotem rozstrzygania 

jeżeli chodzi o postępowanie odwoławcze przez SKO w Sieradzu, tak więc Pan Prezydent nie może 

przekazywać sprawy, w której już rozstrzygał w innym postępowaniu, stawiając określone tezy,  

bo jest to przedmiotem odwołania. Na to pozwalają rozstrzygnięcia sądów, jest to również wskazane 

w uzasadnieniu do uchwały.  

 

 Radny Dawid Mazurkiewicz przypomniał, że i uchwała i podjęta decyzja Pana Prezydenta 

jest tożsama, jest zgodna. Czyli w związku z tym, Pan Prezydent może wystąpić  

i Rada nie musi tego robić. Pan przed chwilą słusznie zauważył. Radny Dawid Mazurkiewicz 

poinformował, że Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości prosi o podjęcie głosowania, będzie 

przeciw. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że nie rozumie sytuacji, która zaszła, 

ponieważ Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwości miał uchwałę, która została poparta, która teraz 

jest odrzucona i ma być dalej procedowana, broniona w interesie, który został zgłoszony. 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że rozumie, że Klub Prawa  

i Sprawiedliwości wycofuje się z protestu przeciwko spalarni w Zduńskiej Woli. Przewodniczący 

Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że ma nadzieję, że to jest nagrywane i protokołowane co się 

tutaj dzieje w tej chwili.  

 

 Radny Piotr Pacelt wycofał swój wniosek, wobec niechęci wskazania przez Klub PiS swojego 

przedstawiciela, radny zawnioskował o przejście do głosowania nad projektem uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zapytał czy mowa o wniosku, w którym radny 

Piotr Pacelt chciał, aby w postępowaniu brał udział przedstawiciel wnioskodawcy. Zdaniem 

Przewodniczącego Rady Miasta Tomasza Pohla ten wniosek, biorąc pod uwagę tę dyskusję, to jest 

to propozycja bardzo uprzejma ze strony radnego Piotra Pacelta.  

 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz poinformowała, że jest pierwszy raz radną i tak tutaj obserwuje 

i dziwi się bo dla niej jest przekaz jasny. Tutaj ze strony Koalicji Obywatelskiej w stosunku do Klubu 

Prawo i Sprawiedliwość jest ukłon, Klub wnioskował o uchwałę, została przegłosowana, teraz żeby 

nie było żadnych wątpliwości co się będzie działo w sądzie, Klub występuje żeby przedstawiciel był 

razem z radcą prawnym po to, żeby nie było jakiś przekłamań, a teraz się tu zrobiła wielka awantura.  

  

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radny Dawid Mazurkiewicz 

złożył wniosek w sprawie zamknięcia dyskusji i przejścia do głosowania. Statut Miasta dopuszcza  

w takiej sytuacji zabranie głosu jednej lub drugiej ze stron. Pani Agnieszka Jaśkiewicz zabrała głos.  

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

 

 Radny Łukasz Goldman przekazał, że to on jest zdziwiony całą ta sytuacją, skoro jest 

zrozumiała intencja tej uchwały, nie ma ona charakteru normatywnego, wygląda to na jakieś głębsze 

dno. Radny wyraził opinię, że Elektrociepłownia chce sobie przedpole wyczyścić i nie pozostawić 

żadnych zapisów prawa, które mogłyby w jakikolwiek najmniejszy sposób ograniczyć jej realizację 

tej inwestycji. Intencje tej uchwały są zrozumiałe, skarga została skierowana do Urzędu Miasta, czyli 

trafiła tak naprawdę na ręce Pana Prezydenta (…) do Rady Miasta, została osoba wyznaczona, która 

ma reprezentować i bronić tego stanowiska, uzasadnienie do skargi jak najbardziej oddaje intencje 

wnioskodawców. Próba kontestowania tego, że Klub PiS będzie podważał decyzje, które zapadną na 

szczeblu sądu, mówienie o jakiejś transparentności sprawia wrażenie, jakby Klub nie ufał sądom. 

Radny przekazał, że zastanawia się o co chodzi.  
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Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że sytuacja jest ciekawa i ma nadzieję 

że zapis tej dyskusji zostanie zachowany, a radni ufają Panu mecenasowi całym sercem, sądom  

i rozsądkowi Rady Miasta. 

 

Radca prawny Bartosz Marchel poprosił, jeżeli Rada zagłosuje za tą uchwałą, aby  

w podstawie prawnej zmienić publikator, chodzi o poz. 935 z 2024 r., publikator  ustawy z dnia  

30 sierpnia 2002 r. - Prawo o postępowaniu przed sądami administracyjnymi, w dniu wczorajszym został 

ogłoszony nowy tekst jednolity.   

 

  Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska doprecyzowała, że należy zamienić dotychczasowy 

publikator na ten wskazany przez Pana Mecenasa, ponieważ został ogłoszony nowy tekst jednolity, 

takiej zmiany należy również dokonać w uzasadnieniu, jeżeli pojawia się tam ta podstawa prawna.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zamknięcia dyskusji i przejścia do głosowania (wniosek radnego Dawida Mazurkiewicza).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena  

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

 Rada Miasta zdecydowała o zamknięciu dyskusji.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał wraz ze zmianą przedstawioną przez 

radcę prawnego, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi (druk nr 51/24 z dnia 26.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 



30 

 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/48/24 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Łodzi. 

 

Punkt 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli (druk nr 31/24 z dnia 

12.06.2024 r.). 

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli (druk nr 31/24 z dnia 12.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/49/24 w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Kapituły ds. opiniowania wniosków  

o przyznanie Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli” (druk nr 35/24 z dnia  

13.06.2024 r.). 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania Kapituły ds. opiniowania wniosków  

o przyznanie Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli” (druk nr 35/24 z dnia 13.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



31 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, 

Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/50/24 w sprawie powołania Kapituły ds. opiniowania 

wniosków o przyznanie Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli”. 

 

Punkt 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegata na Zebranie Delegatów Członków 

Związku Gmin Związanych z Życiem Św. Maksymiliana Marii Kolbe (druk nr 48/24 z dnia 

18.06.2024 r.). 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Piotr Pacelt, w imieniu Klubu Radny Koalicji Obywatelskiej 

zgłosił kandydaturę Przewodniczącego Rady Miasta Tomasza Pohla na delegata na Zebranie 

Delegatów Członków Związku Gmin Związanych z Życiem Św. Maksymiliana Marii Kolbe.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

 Radny Dawid Mazurkiewicz przekazał, że Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość nie będzie 

zgłaszał swojego kandydata, poinformował również, że Klub nie poprze kandydatury 

Przewodniczącego Rady Miasta Tomasza Pohla. 

   

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru delegata na Zebranie Delegatów Członków 

Związku Gmin Związanych z Życiem Św. Maksymiliana Marii Kolbe (druk nr 48/24 z dnia 

18.06.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Siemienkowicz, Kacper 

Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Pohl, Marcin 

Rybka, Adam Synowiec 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Zenobia Radwańska 

 

             Rada Miasta podjęła uchwałę nr III/51/24 w sprawie wyboru delegata na Zebranie Delegatów 

Członków Związku Gmin Związanych z Życiem Św. Maksymiliana Marii Kolbe. 
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Punkt 25 

Informacja z realizacji art. 36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za rok 

2023. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek   

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta przyjęła informację z realizacji art. 36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym za rok 2023 nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 26 

Informacja z realizacji w 2023 roku Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta 

Zduńska Wola na lata 2021-2030. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek     

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. informacją nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta przyjęła informacja z realizacji w 2023 roku Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2030 nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 27 

Raport z wykonania za 2023 rok „Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2023” i efektów jego 

realizacji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek    

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. raportem nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 
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poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. raportem nie wnosząc uwag. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Andrzej Dutkiewicz, radny Dawid Mazurkiewicz, 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl, radny Jarosław Kurzawa. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta przyjęła raport z wykonania za 2023 rok „Miejskiego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2023”  

i efektów jego realizacji nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 28 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał informację dotyczącą 

podejmowanych aktywności w okresie od ostatniej sesji.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Punkt 29 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że kolejna sesja planowana jest 

na najprawdopodobniej na ostatni czwartek sierpnia tj. 29 sierpnia br.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesja otrzymali Państwo: 

1) pismo Prezydenta Miasta Konrada Pokory z dnia 6 czerwca 2024 r., znak: 

SRM.152.2.2024.AS dot. powołania Komisji ds. budżetu obywatelskiego Miasta Zduńska 

Wola na 2025 r.; 

2) pismo podpisane z up. Prezydenta Miasta przez Dyrektora Biura Gospodarki 

Nieruchomościami Donatę Szmiel będące odpowiedzią na pismo Towarzystwa Przyjaciół 

Zduńskiej Woli w sprawie nadania nazwy dla placu położonego u zbiegu ulic Królewskiej  

i Żeromskiego w Zduńskiej Woli „Skwer Jana Libsza ps. „Anatol” (1912-1944)” (pismo z 

dnia 16.05.2024 r., znak: L.dz. TPZW/25/2024); 

3) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Mieście Zduńska Wola oraz Powiecie 

Zduńskowolskim na koniec maja 2024 r. 

 

  Radny Piotr Pacelt  wyraził podziękowanie i pogratulował Zduńskowolskiemu Centrum 

Integracji Ratusz oraz i Muzeum Historii Miasta za wkład i zaangażowanie w organizację Dni 

Zduńskiej Woli.   

 

 Radna Magdalena Kędzierska zaprosiła do udziału w finale biegu „Przegonić raka z pompą” 

w dniu 5 lipca br. pod Miejskim Domem Kultury.  

 

 Radna Magdalena Kędzierska poinformowała, że Zduńska Wola przystąpiła do programu 

wczesnego wykrywania czerniaka, przekazała radnym ulotki dot. rozpoznawania zmian skórnych, 
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które chciałaby aby zostały rozmieszczone w różnych częściach miasta. Poinformowała również, że 

w szpitalu pracuje poradnia drematoskopowa, do której nie trzeba mieć skierowania.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik, w imieniu Zarządu Wspólnoty Osiedla Nowe Miasto zaprosił 

zebranych na Dzień Sąsiada, w sobotę 29 czerwca br. od godz. 16.00. 

 

Punkt 30 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: założenie skrzynek 

lokatorskich w kamienicy zasobów TBS – 

Złotnicki ul. Kościelna 3. 

 

Radny Piotr Pacelt  Interpelacja w sprawie: informacji dotyczącej  

liczby przedsiębiorców, których wsparła ŁARR 

na terenie miasta Zduńska Wola w latach 2020 -

2024. Proszę o podanie podmiotów, jakie dzięki 

takiej pomocy powstały i jakie stworzyły 

dodatkowe miejsca pracy. 

 

Radny Piotr Pacelt  Interpelacja w sprawie: zaprojektowania  

i wykonania dodatkowego przejścia dla pieszych  

na ul. Komisji Edukacji Narodowej w Zduńskiej 

Woli w rejonie skrzyżowania z ulicą Jachowicza. 

Chodzi o bezpieczne skomunikowanie ruchu 

pieszych przed II LO. 

 

Radny Piotr Pacelt  Interpelacja w sprawie: przebudowy pozostałej 

części linii zasilania napowietrznego na ulicy 

Spółdzielczej w Zduńskiej Woli. Po raz kolejny 

proszę o podjęcie działań przez PGE, jeśli chodzi 

o zamianę linii nieizolowanej na tzw. warkocz. 

 

 Głos w sprawie interpelacji dotyczącej liczby przedsiębiorców, których wsparła ŁARR 

zabrał radny Marcin Rybka.  

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: Programu rządowego 

„Polski Ład” 

1) Ile inwestycji zostało dofinansowanych  

w mieście Zduńska Wola 

2) Proszę o wykaz w/w inwestycji 

i kwoty dofinansowania poszczególnych 

inwestycji. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: namalowania pasów  

do parkowania prostopadłego na parkingu 

znajdującym się przy Placu Wolności od strony 

wschodniej. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: montażu piłkochwytu  

na głównym boisku przy ul. Okrzei. Inwestycja 

ta była wpisana do budżetu miasta Zduńska Wola 
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kilka lat temu i do tej pory nie została 

zrealizowana. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: usunięcia lub 

zamalowania napisów znajdujących się na 

wewnętrznych ścianach trybuny głównej 

Stadionu Miejskiego przy ul. Łaskiej 90  

w Zduńskiej Woli. 

 

Radna Ewa Marszałek  Interpelacja w sprawie: W imieniu mieszkańców 

osiedla J.P.II proszę o rozpatrzenie możliwości 

utworzenia przejścia dla pieszych  

w ul. Paprockiej na wprost nowo powstałego 

terenu zielonego. 

 

Radna Ewa Marszałek  Interpelacja w sprawie: poprawy oświetlenia 

przejścia dla pieszych w ul. Złotej na wprost 

Obywatelskiej. Rosnące tam drzewo zastawia 

światło pobliskiej latarni. Proszę o rozpatrzenie 

umieszczenia dodatkowego oświetlenia. 

  

 Radna Ewa Marszałek zabrała głos w sprawie przedłużenia ślepej uliczki na Osiedlu Jana 

Pawła II do Paprockiej, na poziomie niedawno wyburzonej posesji, na wprost ul. Szymanowskiego.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że tam zostanie wykonana 

droga dojazdowa do Osiedla Jana Pawła II.  

 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  Interpelacja w sprawie: dostosowania rozkładu 

MPK na linii 5, 1, 6 do rozkładu PKP kierunek 

Łódź, Wrocław, Warszawa, jak również  

do potrzeb młodzieży szkolnej w tym zakresie. 

Brak dobrej komunikacji MPK nie zachęca  

do korzystania z autobusu MPK, co jest 

elementem generowania dodatkowych kosztów 

w budżetach domowych (dojazd własnymi 

środkami lokomocji do stacji PKP, wymuszona 

potrzeba korzystania z usług TAXI). 

 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  Interpelacja w sprawie: postawienia koszy  

na śmieci na ul. Leśmiana. Na ul. Leśmiana 

(zabudowa jednorodzinna, ścieżka rowerowa) 

znajduje się jeden kosz. Proszę o dostawienie 

dodatkowych koszy przy skrzyżowaniach  

z ul. Okrzei i ul. Spółdzielczą. 

Radna Agnieszka Jaśkiewicz  Zapytanie w sprawie: dostawy gazu w butlach  

do mieszkańców osiedla Karsznice. 

1. Proszę o informacje, czy przedsiębiorca 

prowadzący działalność na terenie miasta 

Zduńska Wola, może wyłączyć samodzielnie 

z obszaru swojej działalności część miasta. 
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2. Jaki obszar działalności wskazali 

przedsiębiorcy świadczący usługi w zakresie 

dostaw gazu do odbiorców prywatnych. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz   Interpelacja w sprawie: MPK – czy Zarząd MPK 

i Pan Prezydent Miasta znaleźli już braki w kasie 

w kwocie 200 tys. zł i co dzieje się w/w sprawie. 

Jakie działania podjął Pan Prezydent, aby 

rozwiązać sprawę. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz   Interpelacja w sprawie: inwestycji sportowych  

w latach 2024 – 2029. Jakie inwestycje zamierza 

realizować UMZW i Prezydent Miasta w latach 

2024 – 2029 oraz z jakich źródeł finansowania 

(również z UE) inwestycji sportowych na terenie 

miasta infrastrukturalnych oraz szkoleniowo – 

inwestycyjnych (projekty miękkie). 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: MOF Sieradz – Zduńska 

Wola – Łask. Jakie inwestycje (plany) ma 

Zduńska Wola, Prezydent Miasta i jakie 

inwestycje zamierza realizować samodzielnie 

lub jako lider lub uczestnik. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: SPZOZ Zduńska Wola. 

Jakie programy profilaktyczne realizował 

SPZOZ w Zduńskiej Woli w latach 2019 – 2023, 

2024 oraz jakie planuje w 2025 r. Czy zamierza 

pozyskiwać środki na badania profilaktyczne  

i z jakimi podmiotami zamierza współpracować 

w zakresie badań. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: proszę o zestawienie 

rzeczowe i finansowe planowanych oraz 

zorganizowanych imprez, wydarzeń i zajść 

kulturalnych oraz innych wydarzeń 

zorganizowanych przez MDK Zduńska Wola  

z wydzieleniem FILII w Karsznicach w latach 

2019-2023 i 2024. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: pożar w budynku przy  

ul. Juliusza 5 przyczyny pożaru/skutki pożaru/ 

koszty remontu naprawy/ czas remontu. Proszę  

o informacje również jak zaopiekowano się 

mieszkańcami i jakie szkody i jak oraz w jakim 

czasie naprawiono. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: kalkulacji kosztów, 

wydatków i dochodów basenów odkrytych,  

na MOSiR Zduńska Wola przy ul. Kobusiewicza 

z planem wydarzeń zbiorcze zestawienie na lata 



37 

 

2019-2024 r. z wyszczególnieniem 

poszczególnych sezonów letnich. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: opinii prawnej RADCY 

PRAWNEGO. Jak ma wyglądać, jakie elementy 

i zwroty ma zawierać SKARGA WNIOSEK 

PETYCJA, aby pisma w/w trafiły pod obrady 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

 

 

Punkt 31 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady III sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 
 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 
 

Protokołowała: 

Joanna Książyk  


